
Kaupunginvaltuusto § 47 10.06.2019

Valtuutettu Lasse Valtosen ym. valtuustoaloite vuokra-asuntojen
rakentamismahdollisuuksien selvittämisestä Livonsaaren-Velkuan alueella

407/00.07.01/2019

Kaupunginvaltuusto 10.06.2019 § 47

Valtuutettu Lasse Valtonen luki ja jätti valtuuston kokouksessa seuraavan
15 val tuu te tun allekirjoittaman aloitekirjelmän:

"Aloite koskee Livonsaaren-Velkuan saaristoaluetta. Kau pun-
ki selvittäisi voitaisiinko tälle alueelle rakentaa muutamia
vuok ra- asuntoja esim. Naantalin Vuokratalojen toimesta
vaik ka Teersalon kaava-alueelle.

Perustelut:

Velkuan koulu on tällä hetkellä vetovoimainen ja kiinnostava
pie neh kö saaristokoulu, johon lapsiperheillä on selkeä kiin-
nos tus. Nyt kaupunki panostaa huomattavasti Velkuan kou-
luun ja investointi vuokra-asuntoihin tukisi koulun ja alueen
elin voi mai suut ta jatkossa. Alueella on selvästi tarvetta vuok-
ra-asun noil le perheiden tarpeelle.

Naantalin elinvoimaohjelmassa todetaan: ”Kasvava ja ve to-
voi mai nen Naantali, kehitetään saariston vetovoimaisuutta
asuin paik ka na ja matkailukohteena.” Yhtenä toimenpiteenä
täl le asialle esitetään vuokra-asuntojen määrän lisääminen
saa ris tos sa. Tämä mahdollistaisi muuttajille ns. kokeilun on ko
saaristoasuminen heille sovelias asumismuoto. Koska ton tin
hankinta ja rakentaminen on liian iso kynnys monelle kou lus ta
ja saaristoasumisesta kiinnostuneelle. Siksi esi te tään, että
kaupungin toimesta selvitetään mahdollisuudet teh dä
vuokra-asuntoja tälle alueelle.

KOKOUSKÄSITTELY:

Merkittiin, että valtuutettu Harri Palomäki poistui kokouksesta
en nen tämän asian käsittelyä kello 20.30.

KAUPUNGINVALTUUSTO:

Valtuustoaloite merkittiin vastaanotetuksi.


